

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/3370
5 March 1970

Limited Distribution

ACCESSION OF THE UNITED ARAB REPUBLIC

Decision of 4 March 1970¹

The CONTRACTING PARTIES,

Having regard to the results of the negotiations directed towards the accession of the Government of the United Arab Republic to the General Agreement on Tariffs and Trade and having prepared a Protocol for the Accession of the United Arab Republic,

Decide, in accordance with Article XXXIII of the General Agreement, that the Government of the United Arab Republic may accede to the General Agreement on the terms set out in the said Protocol.

¹ The Decision has been adopted by a two-thirds majority of the contracting parties.

ACCESSION DE LA REPUBLIQUE ARABE UNIE

Décision du 4 mars 1970¹

Les PARTIES CONTRACTANTES,

Eu égard aux résultats des négociations menées en vue de l'accession du Gouvernement de la République arabe unie à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce, et ayant établi un Protocole d'accession de la République arabe unie,

Décident, conformément à l'article XXXIII de l'Accord général, que le Gouvernement de la République arabe unie pourra accéder à l'Accord général aux conditions énoncées dans ledit Protocole

¹ La décision a été adoptée par les parties contractantes à la majorité des deux tiers.